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Luciano Spalletti pojawił się wczoraj we Florencji na jednej ze

sponsorskich imprez. Trener Giallorossich został też zaczepiony przez

dziennikarzy. Zadawano mu pytania dotyczące mercato.

Odejście Pjanica?

- Sprawa jest prosta: o czym możemy rozmawiać gdy są pisma i wchodzą w życie?

Świat jest otwarty, każdy może wybrać to, co chce. Jeśli podpisał takie kontrakt,

oznacza to, że był otwarty na zmianę miejsca. Był dla nas ważnym graczem, będzie

ważny dla Juventusu. Jest jednak naprawdę fantastycznym chłopakiem, nie ma

sensu krytykować go jako osobę. Jest świetnym profesjonalistą. Odchodzi wielki

gracza, ale mamy kolejnego, jak Strootman, który wraca do pełni formy.

Teraz trzeba zatrzymać Nainggolana?

- Jasne, że doznaliśmy mocnego osłabienia po odejściu Pjanica i kontuzji Ruedigera,

Roma jest świetną maszyną, ale trzeba zatrzymać najlepsze konie. Radja jest

słownym człowiekiem, obiecał mi, że zostanie.

Nowy sezon?

- Musimy zacząć od kolektywu, dokonaliśmy wielkich rzeczy i musimy spisać się

jeszcze lepiej.

Mario Rui?

- Jest graczem, którego długo obserwowaliśmy i który może zastąpić Digne, biorąc

pod uwagę trudności w ponownym pozyskaniu Francuza po świetnym sezonie u nas.

Mario Rui pokazał, że jest graczem na miarę wielkiego zespołu,

Axel Witsel?

- Obecnie musimy naprawić defensywę, w której nie ma już, z różnych powodów,

Digne, Maicona i Ruedigera. Priorytetem jest też znalezienie alternatywy dla

Florenziego. Potem będziemy mieli szansę wzmocnić tą formację.

Nacho?

- Jest interesującym młodym graczem, obserwujemy go z Sabatinim.

Szczęsny?

- Staramy się go zatrzymać, mimo że nie mamy problemu z bramkarzami, gdyż

zatrudniliśmy Alissona. Jesteśmy spokojni, niezależnie od rozwiązania. De Sanctis

prawdopodobnie będzie nadal częścią naszej drużyny. Lobont jest doświadczonym

bramkarzem.

De Rossi w reprezentacji?

- Rozegrał dobrą końcówkę sezonu, tak jak i debiut z Belgią. Teraz nie może sobie

pozwolić na spadek wydajności. Nie może zejść poniżej swojego maksimum.

Dzeko?

- Będziemy na niego stawiać również w przyszłym sezonie, posiada jakość, której
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nie zdołał jeszcze wyrazić. Chcemy sprawdzić jego potencjał, który widzieliśmy

zanim przyszedł do Romy. Cieszymy się, że mamy go w naszym zespole. Nie grał

czasami, gdyż mam również innych graczy, ale zrobił swoje pomagając w

osiągnięciu naszej pozycji w tabeli.

Cele na przyszły sezon?

- Juve jest najsilniejsze ze wszystkich, jeśli popatrzymy na kadrę. Są jednak inne

drogi, aby móc stworzyć im problemy w trakcie sezonu. My, tak jak inni, jesteśmy

pretendentami do sprawienia trudności Bianconerim.

Motywują ciebie derby z Bielsą?

- Derby zawsze mnie motywują, nie zależnie od nazwisk.

Ljajic?

- W tej chwili jest graczem Romy, trzeba dobrze ocenić sytuację.

Borja Valero?

- Bardzo mi się podoba. Mógłby grać zarówno w Romie, jak i Bayernie Monachium

czy Chelsea, ale Fiorentina nie chce go puścić. Jego sprowadzenie wydaje mi się dla

nas niemożliwe.

Poprowadzisz kiedykolwiek Fiorentinę?

- Paulo Sousa jest świetnym trenerem. Fiorentina musi go mocno trzymać.
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